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Waarom denkt het college dat deze aanpak in effectieve zin (dus afgezet tegen 
resultaten van de top 60) meer gaat opleveren? Graag een concrete toelichting en 
geen opsomming van de verschillen zoals in de QenA reeds is gedaan (waarvoor 
dank). 

De systematiek van de top 60 was toch ook een kwestie van maatwerk net zoals de 
TopX wordt geduid. Waarom stelt de top X meer voor dan het veranderen van de 
titel? De PvdA is altijd voor de meest effectieve aanpak en staan achter professionals 
als zij dit beter vinden, maar de aanpak verschilt niet wezenlijk wat betreft beoogde 
doelen en lijkt meer een verlegging van accenten in de uitvoering, graag een 
toelichting?

Welk beleidskader hinderde professionals in de top 60 aanpak om volgens deze 
nieuwe systematiek te werken? 

Wat is de onderbouwing dat de instroom pas geldt als iemand 5x verdachte is?

Antwoorden:

De aanpak zal naar verwachting meer effect hebben omdat er meer tijd en focus per 
persoon beschikbaar is nu de groep kleiner wordt. De casusregisseur, die ingezet kan 
worden omdat de caseload kleiner wordt, is hierbij een belangrijk instrument.

Een aantal belangrijke elementen van de Top60 wordt voorgezet in de TopX aanpak 
(maatwerk, focus op een bepaalde doelgroep), maar er zijn ook elementen die 
wezenlijk anders zijn. Dit betreft de actualiteit, het kortdurend maar intensief 
aanpakken en de casusregisseur.

Met de TopX aanpak worden de in-en uitstroomcriteria flink gewijzigd, met als 
gevolg dat er kortdurend op een kleinere groep wordt ingezet. Dit paste niet binnen 
de huidige aanpak. 



Meer dan 5x verdacht in een half jaar geeft aan dat iemand zeer snel recidiveert en 
weinig gevoelig lijkt voor een gewone aanpak. 


